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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     026-02/21-01/10 
URBROJ : 2170/01-09-10-21-18 
Rijeka,       23. 9. 2021. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 31. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

31. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 23. rujna 2021. godine (četvrtak) s početkom 
u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje Zahtjeva za korištenje prostora  

2. Usvajanje Rebalansa Financijskog plana za 2021. godinu i Zaključak o 

odustajanju od programa 

3. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 

 
 Nazočni su razmotrili zaprimljene Zahtjeve za korištenje prostora: 

- GD Crveni križ Rijeka – Izborna skupština aktiva darivatelja krvi – 29.09.2021. od 
17.30 do 18.30 sati 

- HDZ Rijeka – sastanak članova HDZ-a – 30.09.2021. od 18.00 do 20.00 sati 
- Društvo športske rekreacije Zumba Rijeka – koristili bi prostor ponedjeljkom od 

21,00 do 22,00 i četvrtkom od 20.30 do 21.30 sati. 
 

 Vijeće je nakon razmatranja iznijelo pozitivno mišljenje na sve zaprimljene 

zahtjeve za korištenje prostora.  
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AD 2  

 
  Vijeće je upoznato sa Uputama za izradu Prvog rebalansa Proračuna Grada 
Rijeke za 2021.  
 Obzirom na situaciju s pandemijom Covid-19, Vijeće MO Gornja Vežica u cijelosti 
odustaje od realizacije programa Maškare na Gornjoj Vežici. 
 Program Dan MO Gornja Vežica djelomično odustaje od realizacije budući da nije 
realiziran izbor najljepše okućnice. 

Programi Eko akcija i Doček Sv. Nikole neće se umanjivati jer se planiraju 
realizirati. 

Nakon dulje rasprave i razmatranja, Vijeće je 

 Podržalo sve navedeno: usvojilo Rebalans Financijskog plana za 

2021. godine i  Zaključak o odustajanju od programa.  

 

AD 3 
 
 Pod točkom Razno, nazočni su razmotrili dopis koji je stigao elektronskom poštom 
od strane predsjednika VMO Zamet a vezano za ukidanje mogućnosti naručivanja 
spremnika za glomazni otpad (glomaznih baja). 
 Istaknuto je kako se ukidanjem postave glomaznih baja od 5m3 od početka ove 
godine, sve veće količine otpada odlažu se na javnim površinama (pored kontejnera za 
smeće, nogostupima, zelenim površinama)... 
 Nazočni su mišljenja da se ista situacija odvija i na Gornjoj Vežici gdje se sve veće 
količine otpada ostavljaju po svim javnim površinama te se kontinuirano problem 
prijavljuje Komunalnom sustavu. 
 Sukladno problematici, razmotrili su dopis gosp. Luketića, koji se redovito obraća 
Mjesnom odboru s istim problemima odlaganja otpada u ulici Ratka Petrovića iznad kbr. 
25.  

 Vijeće je prijedlog VMO Zamet razmotrilo te iznijelo pozitivno mišljenje kojim 

se prijedlog podržava u cijelosti. 
 
 Zbog kratkoće rokova Vijeće je sa podacima za Izmjenu (smanjenje) financijskog 
plana za razdoblje od 2022. do 2024. godine upoznato elektronskim putem.   
 Sukladno izjašnjenju većine, Financijski plan za 2022. godinu nije umanjen.  
  
Sjednica je završila u 18,00 sati.  
U Rijeci, 23. rujna 2021. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


